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Rekordot döntött 
tegnap a hideg 
SZEGED 
FOLYTATÁS AZ 1. OLDALRÓL 

A napi átlaghőmérséklet min-
denesetre mindkét napon alig 
haladta meg a 9 fokot, ami bi-
zony már elég volt ahhoz, hogy 
érezhetően kihűljenek a laká-
sok és az intézmények. Aki te-
hette - május közepe ide vagy 
oda - , ismét bekapcsolta a fű-
tést. Központilag azonban nem 
melegedtek a radiátorok, így 
ahol csak a távhőben bízhattak 
volna, ott maradt a réteges öl-
tözködés - nemcsak otthon, 
hanem a munkahelyeken, ok-
tatási intézményekben is. 

Az önkormányzati fenntar-
tású óvodák közül harminchat-
nak saját fűtése van, tizennégy-
benben azonban nem volt lehe-
tőség a hétvégén kihűlt helyisé-
gek felmelegítésére. A Sás utcai 

oviban is meglehetősen „zord" 
idő fogadta a reggel érkezőket. 
Késő délelőttre is csupán 21 fo-
kig melegedtek fel a gyerekek-
kel zsúfolt csoportszobák, a fo-
lyosókon pedig még ennél ís 
hűvösebb volt. A kicsiket azon-
ban ez nem zavarta. 

- Állandóan mozognak, 
futkároznak, így nem jelent 
problémát a kicsit hűvösebb 
levegő - mondta Zsámbokiné 
Sirkó Erika tagintézmény-ve-
zető, hozzátéve: természete-
sen a fázósabbakon azért fent 
maradt a pulóver. - Mivel a 
környékbeli panelokban lak-
nak, a szülők fel voltak készül-
ve arra, hogy nincs fűtés, így 
eleve vastagabban öltöztették 
őket. És természetesen alvás-
hoz is a vastag paplanokat ké-
szítettük elő. De persze, ha 
megtehetnénk, valószínűleg 
fűtenénk egy kicsit. 

Makón két csoportszobában nem volt fűtés. Makón egyetlen óvo-
da van, amelynek nincs önálló fűtése. A Belvárosi Óvoda Kálvin Utcai 
Tagintézményének felét csak távhővel lehet fűteni. így az épület egyik 
részében, ahol öt óvodai csoport működik, kazánnal fűtöttek, a másik 
részében viszont, ahol két csoport volt, tegnap nem volt fűtés - mondta 
lapunknak az intézmény helyettes vezetője, Bába Andrásné. Itt rétege-
sen öltöztették a gyerekeket, de fűtés nélkül is 20 fokot mutattak az 
épületben a hőmérők, így senki sem fázott. 

Fűtés helyett pulóver és mozgás tartotta melegen a kicsiket a szegedi Sás 
utcai oviban, FOTÓ: FRANK YVETTE 
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Kinőtték a sportolók 
a Kása-erdőt 
A vásárhelyi Kása-erdő a sportolók kedvelt helye, szabadtéri bá-
zisa: tájékozódási futók, lovasok, nordic walkingosok is tartanak 
ott edzést. A kisebb súrlódások elkerülhetetlenek, főleg a lova-
sok okoznak gondot a gyalogos sportolóknak. 

HÓDMEZŐVÁSÁRHELY 
MUNKATÁRSUNKTÓL 

Lapunk Csörög rovatába is ér-
kezett már olyan észrevétel, 
amely a vásárhelyi Kása-erdő-
ben a lovasok jelenlétét kifogá-
solta. Az ottani 1800 és 2300 
méteres úgynevezett kocogópá-
lyán rendszeresen edzenek 
ugyanis a tájékozódási futók, az 
atléták és újabban a nordic wal-
kingosok. Vörös Endre, a tájfu-
tók vezetője elmondta: a lovak 
patája jelentősen rongálja az ös-
vényeket, megnehezítve a spor-
tolók dolgát, háború, komoly 
viszály azonban nincs közöttük. 
Igyekeznek alkalmazkodni - ezt 
viszont is elvárnák - , hiszen a 
versenyeken is „úttalan uta-
kon" kell teljesíteniük a pályát. 
Ráadásul időnként motorosok 
is „vadulnak" a fák között. 

A Kertvárost Kishomokkal 
összekötő erdő közelében a 
Dél-Alföldi Lovasudvar találha-
tó. Az egyik oktató, Varga Ár-
pád Zsoltné elmondta: ők szer-
vezetten, éppen az ellenkező 
irányba, a Tiszai út felé lovagol-
nak, de nem zárható ki, hogy 
magánlótartóik - akik náluk 

tartják jószágukat - arra kalan-
doznak. ígérte, a faliújságra is 
kitesznek hirdetményt, amely-
ben felhívják a figyelmet: lova-
saik lehetőség szerint kerüljék 
el a Kása-erdőt, illetve azt a ré-
szét, ahol más sportágak képvi-
selői edzenek. 

A Kása-erdőnek a város ke-
zelésében lévő, a vasúton inne-
ni felének rendezésével kapcso-
latban egyébként komoly ter-
vek vannak. Többek között tan-
ösvényt, erdei játszóteret sze-
retnének kialakítani, erről már 
tavaly beszélt lapunknak Ékes 
József, a városüzemeltetési cso-
port vezetője, de a megvalósítás 
csakis pályázati pénzből kép-
zelhető el. A meglévő turistaös-
vények mellett 10-10 méter szé-
lességben takarítják a területet 
(ebben segítenek a klubok is), 
karbantartják az aljnövényze-
tet, de például a kőris-, a nyár-
és a tölgysuhángokat csak rit-
kíthatják, mert azok biztosítják 
a természet megújulását. A 
szakember még elmondta: a 
sportolók valóban rendszere-
sen használják a Kása-erdőt, és 
onnan a tereplovasokat sem 
tilthatják ki. 

1,1 MILLIÓT K Ö V E T E L A Z Á R A M S Z O L G Á L T A T Ó EGY H Á R O M G Y E R M E K E S A S S Z O N Y T Ó L 

Barátság után sötétség 
Királyhegyesen 
KIRÁLYHEGYES 
FOLYTATÁS AZ LOLDALRÓL 

Katalin nagyszentmiklósi szü-
letésű, román állampolgár, de 
1990 óta Magyarországon él. 
Férjhez ment, született három 
gyermeke, aztán elvált. A gye-
rekek vele élnek, és mint Kata-
lin mondja, hála Istennek, jól 
tanulnak, csak örömét leli ben-
nük. Március óta azonban 
nincs sok alkalmuk örülni. 
- Miután szakítottunk a bará-
tommal, egy ideig nem volt 
semmi gond. Aztán fölhívott, és 
közölte, hogy szeretné újrakez-
deni velem. Kifizeti minden 
adósságomat, csak megint le-
gyünk együtt. Később is hívo-
gatott, és megfenyegetett, hogy 
ha nem hajlok a szavára, na-
gyon meg fogom bánni, elnyel 
a börtön. Majd megjelentek ná-
lunk az EDF Démász Zrt. embe-
rei, azt mondták, lakossági be-

Katalin (előtérben) alkalmi munkából tartja el gyerekeit, volt férje nem fizet, barátja átverte. FOTÓ: VERÉB SIMON 

Villanyszerelő-nemzet 

Magyarországon nagyon sokan 
értenek a villanyszereléshez. In-
formációnk szerint akad olyan ut-
ca a megyében, ahol a szolgálta-
tó is tudja: egy család fizeti az 
áramdíjat, a többi família össze-
dobja nekik, csak azért, hogy a 
póznát ne vigyék el az utcából. A 
többiek pedig lopják az áramot. 
Úgy, hogy áram alatt lévő veze-
tékre köb rá valaki - nyilvánvaló-
an hozzáértő - a drótokat. 

jelentésre jöttek, és ellenőrzik a 
villanyórát. Megállapították, 
hogy valaki megpiszkálta, ki-
kötötték az áramot, de még a 
vezetéket is levágták. Igaz, azt 
legalább megmondták: nem hi-
szik, hogy én kötöttem volna be 
- sorolja Katalin a nem túl 
komfortos Jókai utcai ház szo-
bájában, és előveszi a hivatalos 
papírokat. 

Ügyvédhez fordult. Tárgyal-
tak a szolgáltatóval, ahol 
együttműködést kértek tőle, ő 
pedig segített. Azt nem ígérték 
meg neki, hogy az „informáci-
ók" fejében méltányosan keze-
lik a tartozását, titokban mégis 
erre számított. Aztán kapott egy 
levelet, miszerint azért a másfél 

MAR CSAK 4 NAP LAPUNK SZUPERKONCERTJEIG 

Első rockbulijára 
készül a 8 éves Peti 
Már növeszti a haját a nyolc és 
fél éves Tari Peti: a Tankcsap-
da-rajongó kisfiú első koncert-
élménye a 100 éves Délmagyar-
ország szombati bulija lesz. La-
punk speciális teret biztosít a 
mozgáskorlátozottaknak. 

SZEGED 
MUNKATÁRSUNKTÓL 

„Néha úgy hiányzik a Mari ru-
hája". így fordította le magá-
nak a Tankcsapda Egyszerű da-
lának első sorát a 8 és fél éves 
Tari Péter - a fenti névre hall-
gatott kedvenc takarító nénije. 
Igaz, Lukács László és a debre-
ceni rocklegendák egy kicsit 
másról - a marihuánáról - éne-
kelnek, Peti mégis az egyik leg-
elszántabb, s egyben legfiata-
labb rajongójuk lett. 

A másodikos fiú először Sze-
geden, a 100 éves Délmagyar-
ország születésnapi szuperkon-
certjén, május 22-én a Dóm té-
ren látja majd először élőben 
kedvenceit. - Most már van 
annyi idős, hogy bátran el me-
rem vinni egy rockkoncertre. 
Már régi vágya - meséli édes-
apja, Tari János, aki szentesi, 
de jelenleg a fővárosban dolgo-
zik. Peti már lázasan készül: az 
új Tankcsapda-lemez dalait ta-
nulja, és növeszti a haját -
hogy egy napon igazi rocker-
ként rázza a sörényét. 

Lapunk szegedi ügyfélszol-
gálatain, a Gutenberg utcai iro-
dában és a Sajtóházban is egyre 
nagyobb a nyüzsgés: tegnap 

délután Mangáné Réti Andrea 
fia kérésére szerezte be a tikette-
ket. 7990 a teljes árú, 4990 a 
kedvezményes, előfizetői jegy 
az ötórás szuperkoncertre. 

Szombaton 18 óra 30 perctől 
a Magna Cum Laude finomabb 
muzsikáié a terep: Mező Misiék 
legnagyobb slágereik mellett 
olyan dallamokkal is készül-
nek, amelyek koncertjeiken rit-
kán vagy szinte soha nem csen-
dülnek fel. Utánuk a rocközön: 
a Tankcsapda és Ákos is zúzós, 
terpeszállós bulit ígér - közös 
meglepetésprodukcióval. 

- 20-25 mozgásfogyatékos-
sággal élő társammal megyek a 
koncertre. Sajnos ritkán vehe-
tünk részt ilyen nagy volumenű 
rendezvényen, mert nem meg-
felelők a körülmények. Megle-
pődve tapasztaltuk: a Délma-
gyarország arra is odafigyel, 
hogy könnyen megközelíthető, 
bejárható legyen a helyszín -
fogalmazott Tóth Margit, a 
Csongrád Megyei Mozgáskorlá-
tozottak Egyesületének elnöke 
- , az akadálymentes mosdó 
mellett egy olyan részre van 
szükség, ahol a kerekes szék 
biztonságban megáll - sorolta. 
A társadalmi felelősségvállalás 
jegyében lapunk speciális teret 
és bejáratot biztosít a mozgás-
korlátozottaknak. A színpaddal 
szinte szemben kialakított tere-
pen biztonságosan meg tudnak 
állni kísérőikkel - Csongrádról, 
Hódmezővásárhelyről, Kiszom-
borról is érkeznek a szuperkon-
certre. 

évért tartozik 805 ezer forinttal 
- ez a fogyasztott áram ára - és 
375 ezer forint kötbérrel. - Ez 
azt jelentené, hogy havonta kö-
rülbelül 50 ezer forint árú ára-
mot használtunk el, ami non-
szensz: a gyerekek többnyire 
kollégiumban vannak, én se so-
kat voltam itthon. 

Az asszony kapott munkát a 
helyi polgármesteri hivatal se-
gítségével, a dorozsmai nagy-
bani piacon pedig román áru-
soknak tolmácsolt, de ez utóbbi 
lehetőség egyre ritkább. Most 
nem tudja, miből fizessen, és 
hogyan lesz otthonában áram. 

A sors fintora, hogy közben 
lehetne ennyi pénze, sőt ki is 
tudná, ahogy mondta: „pikto-

rolni" a lakást, ha volt férje, 
gyermekei apja kifizetné az el-
maradt tartásdíjat. 2 millió fo-
rintról van szó, de az eddigiek 
alapján remény sincs arra, 
hogy ezt a pénzt Katalin meg-
kapja. Most a szolgáltatótól 
annyi engedményt kapott, 
hogy a 375 ezres kötbért 24 ha-
vi részletben fizetheti meg. 

Az EDF Démász Zrt. ilyen 
konkrét ügyben az adatvéde-
lemre vonatkozó jogszabályok 
miatt nem adhat felvilágosítást 
- tájékoztatott a szolgáltató 
kommunikációs munkatársa, 
így nem válaszolhattak a kér-
déseinkre. Csak általánosság-
ban adhatnak tájékoztatást a 
szerződésszegésekről. 

Kitüntetés a könyvtárnak 
SZEGED. Az egyetemi könyvtár 
nyerte el idén A Könyvtárügyért 
kitüntetést. Ezt az elismerést az 
Informatikai és Könyvtári Szö-
vetség alapította. A szövetség fő 
célja a könyvtárak és informáci-

ós központok társadalmi meg-
ítélésének és fontosságának 
erősítése és a könyvtárak közöt-
ti együttműködés támogatása. 
A kitüntetés a könyvtár kiemel-
kedő munkáját ismeri el. 

Szeretné, 
ha házhoz jönnének 
a legfrissebb 
állásajánlatok? 

Ügyfélszolgálatunk örömmel áll rendelkezésére. 
Hívjon minket a 62/567-835-ös számon, 
vagy írjon a bodok@delmagyar.hu e-mail címre. 
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